
Protokół
z posiedzenia Zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego

w dniu 08 sierpnia 2023 r

Zespół ds. Budżetu Obywatelskiego w składzie:
– Przemysław Kubicki – Przewodniczący

oraz członkowie
– Alicja Wierzbicka
– Andrzej Małecki
– Waldemar Tomaszewski
– Zygmunt Ropiak
– Agnieszka Gałkowska

po przeprowadzonej weryfikacji złożonych propozycji, dokonał ostatecznej kwalifikacji projektów 
do konsultacji społecznych, odrzucając propozycje nie spełniające wymagań określonych w 
„Zasadach i trybie przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego”.

Odrzucone zostały następujące propozycje

Lp. Nazwa projektu Uzasadnienie

Obszar 1

1 Tężnia solankowa Gmina zleciła przygotowanie projektu tężni solankowej.
Po wykonaniu projektu zostanie przeprowadzony przetarg

na budowę.

2 Rozbudowa zewnętrznej
infrastruktury sportowej przy

SP1 poprzez budowę
wielofunkcyjnego boiska.

Wartość projektu przekracza maksymalną kwotę
propozycji w obszarze miejskim. Po sprawdzeniu cen,

szacowana kwota wynosi ok 300 tys. zł.
Zlecono Referatowi Funduszy Zewnętrznych poszukiwanie

środków na ten projekt.

3 Oświetlenie boiska głównego
na Stadionie Miejskim w

Błoniu.

Wartość projektu znacznie przekracza środki dostępne w
obszarze miejskim.

Obszar 2

4 Sygnalizacja świetlna na
skrzyżowaniu w

Wawrzyszewie drogi
powiatowej nr 4113W z drogą

gminną Białuty-Pass

Za skrzyżowanie odpowiada zarządca drogi wyższego
rzędu tj. Zarząd Dróg Powiatowych. W obecnej chwili, na
tym skrzyżowaniu projektowana jest sygnalizacja świetlna.

Wartość projektu znacznie przekracza dostępne środki. 

5 Podłączenie światłowodu we
wsi Cholewy.

Gmina nie świadczy usług telekomunikacyjnych i nie
podłącza odbiorców do sieci światłowodowej. Usługi te

świadczą firmy komercyjne.

Obszar 4

6 Altanka rekreacyjna z trzema
zestawami biesiadnymi oraz
miejscem rekreacyjnym dla

dzieci na terenie osiedla Pass

Wnioskodawczyni nie jest mieszkanką Obszaru nr 4 i nie
może dla niego zgłaszać propozycji. 



Obszar 7

7 Poprowadzenie linii
światłowodu we wsi Witki

Gmina nie świadczy usług telekomunikacyjnych i nie
podłącza odbiorców do sieci światłowodowej. Usługi te

świadczą firmy komercyjne.

Przemysław Kubicki
Przewodniczący Zespołu


